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Beretning fra afgående formand for Guidelineudvalg, 

 

Guidelineudvalget har et stor antal færdige guidelines som skal holdes løbende opdateret. Det har været 

fokus for 2021. Der er gjort en stor indsats fra mange arbejdsgrupper til opdateringerne og disse er lagt på 

hjemmesiden. Enkelte opdateringer vil blive gennemgået på Årsmødet men ellers er det indført at 

opdateringerne bliver markeret på DSGH hjemmesiden således at alle kan holdes løbende orienteret. 

I 2021 har vi haft store udfordringer i guidelineudvalget grundet COVID. De planlagte nye guidelines kunne 

desværre ikke nås færdiggjort til årsmødet og vil først foreligge til næste årsmøde. Der vil vi til gengæld 

forhåbentligt kunne mødes endnu flere til gennemgang.  

Jeg har været meget glad for at arbejde som først medlem og efterfølgende formand for guidelineudvalget i 

mange år. Jeg er også meget glad for at Henriette Ytting har takket ja til at overtage min rolle både i 

guidelineudvalget og årsmødeudvalget. 

 

Venlig hilsen 

Lise Lotte Gluud 


